
 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 

Aan: Het college van B&W van Groningen 

Betreft: 4-daagse lesweek door lerarentekort 

Datum: 01 februari 2019 

 

Geacht College, 

Op donderdag 31 januari jl. verscheen bij RTV Noord een artikel over een vierdaagse lesweek 

op Groningse scholen door een lerarentekort1. 

Uit het artikel blijkt dat ten minste een van de betreffende scholen in onze gemeente ligt. Het 

gaat om het Diamant College van de onderwijsorganisatie RENN4. Door een enorm tekort 

aan leraren, krijgt het gros van de klassen op deze school al 10 weken een dag minder in de 

week les. Er bestaat zelfs het risico dat bij bijv. een griepgolf maar 3 dagen les gegeven kan 

worden aldus de bestuursvoorzitter.  

Het Diamant College in Groningen is een school voor voortgezet speciaal onderwijs. Juist 

kinderen op deze school hebben voldoende aandacht en structuur nodig. Een dag minder les 

in de week doet hieraan af. Tevens heeft het leren ook nog te lijden onder een dag minder les. 

Waar deze kinderen juist meer tijd nodig hebben voor leren, krijgen ze nu minder tijd.  

Naast dat de gevolgen voor kinderen van een dag minder les in de week, heeft dit ook 

gevolgen voor ouders. Het kan voor ouders lastig zijn, bijv. door werk, als hun kinderen plots 

een dag minder in de week naar school kunnen en dus een dag meer thuis zijn. Naast dat het 

lastig kan zijn voor ouders is het ook een grote(re) belasting omdat het hier vaak gaat om 

kinderen met een chronische ziekte, een handicap of een ontwikkelingsstoornis bij leren en/of 

gedrag. Het uitvallen van school betekent dus een extra zware belasting voor de betrokken 

gezinnen. Deze situatie baart de PvdA zorgen daarom de volgende vragen aan het college:  

1) Bent u op de hoogte van de bovenstaande beschreven situatie? En in bredere zin het 

huidige tekort aan leraren in Groningen (ondanks de inzet van scholen tijdens de 

zomervakantie om leraren te werven)? Kunt u aangeven of naast het Diamant College 

nog meer scholen het met dergelijke situaties kampen, is het probleem groter?  

 

2) Voor kinderen is goed en voldoende onderwijs van belang. Met name kinderen in het 

speciaal onderwijs hebben voldoende aandacht en structuur nodig. Bent u het met de 

PvdA eens dat minder dagen school in de week hieraan afdoet en dan ook zeer 

onwenselijk is? In de eerste plaats voor de kinderen, maar ook gelet op de extra 

belasting op ouders doordat kinderen i.p.v. op school thuis zitten.  

 

 



 

 

3) Bent u het met de PvdA eens dat er spoedig een oplossing moet 

komen voor het lerarentekort en tevens voor de, als gevolg hiervan, 

4-daagse lesweek? Op welke manier is het college hierover met de 

school/scholen in gesprek? Welke rol ziet het college voor zichzelf in 

het oplossen van deze problematiek. 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

Julian Bushoff 

Carine Bloemhoff 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. https://www.rtvnoord.nl/nieuws/204341/Twee-Groningse-scholen-over-op-

vierdaagse-lesweek-door-lerarentekort 
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